
Zápisnica zo schôdze Výboru JSMF - pobočka Košice 

konanej dňa 27. 9. 2023 s následnou diskusiou a hlasovaním do 30. 9. 2023  

 

 Dňa 27. 9. 2023 sa konalo distančné zasadanie Výboru JSMF – pobočka Košice s následnou 

diskusiou a hlasovaním do 30. 9. 2023. Priebeh zasadania bol takýto:   

 Inicializácia distančného zasadania 

 Prejednanie žiadostí o členstvo  

 Prejednanie žiadostí o zánik členstva  

 Príprava Výročnej schôdze, volieb do Výboru pobočky a Revíznej komisie  

 Rôzne (Informácie o ostatnom Zjazde JSMF) 

 Diskusia, hlasovanie a záver  

 Zasadania Výboru JSMF - pobočka Košice (ďalej referovaný aj ako Výbor) sa zúčastnili: doc. 

RNDr. Ján Buša, CSc., prof. RNDr. Jozef  Doboš, CSc., RNDr. Erika Fecková Škrabuľáková, PhD., 

RNDr. Ľubomír Mucha a RNDr. Jozef Pócs, PhD.; na zasadaní neparticipovali prof. RNDr. Tomáš 

Madaras, PhD. a doc. RNDr. Jozef Hanč, PhD.   

      

 E. Fecková Škrabuľáková iniciovala distančné zasadanie Výboru. Informovala o tom, že 

v priebehu roka 2023 M.Sc. Serhii Bardyla, PhD.,  RNDr. Stanislav Basarik, Vít Dutko, Ing. 

Angelika Hanesz, Mgr. Barbora Hennelová, Mgr. Miriama Kmeciková, Bc. Radovan Lascsák, 

doc. RNDr. Edita Máčajová, PhD., RNDr. Adam Marton, Mgr. Tibor Muszka, Mgr. Daniela 

Šabaková, PaedDr. Lenka Trebunová, PhD. a prof. Ing. Roman Vodička, PhD.  podali prihlášky 

za členov JSMF v našej pobočke.    

Výbor košickej pobočky JSMF schválil ich žiadosti o členstvo počnúc rokom 2023.  

 E. Fecková Škrabuľáková ďalej upozornila na potrebu doplnenia prof. RNDr. Jána Zimana, 

CSc., do databázy členskej základne, nakoľko platí členské príspevky už niekoľko rokov, čím 

deklaruje svoj záujem o členstvo, no pravdepodobne len nejakým nedopatrením sa v databáze 

nenachádza.  

 J. Buša k otázke členstva upresnil, že nás opustil kolega doc. RNDr. Michal Bučko, CSc. - 

čestný člen JSMF, bývalý predseda pobočky JSMF v Košiciach, člen ÚV. 

 Tajomníčka ďalej informovala o žiadostiach členov JSMF, ktorí v priebehu roka 2023 

požiadali o ukončenie členstva. Menovite to boli: RNDr. Mária Maceková, PhD., RNDr. Timea 

Petrušová - Gábová, PhD. a RNDr. Pavol Široczki, PhD.  

Výbor košickej pobočky JSMF ich žiadostiam o ukončenie členstva vyhovel počnúc rokom 2023, 

nakoľko za rok 2023 už členské neuhrádzali. 

 Výbor košickej pobočky ďalej prediskutoval a schválil termín a program výročnej členskej 

schôdze, na ktorej bude okrem iného volený Výbor a Revízna komisia košickej pobočky JSMF – viď 

pozvánka v prílohe č. 1 tejto zápisnice.  Výbor poveril tajomníčku prípravou nominačných hárkov – 

viď príloha č. 2 tejto zápisnice,  zhromažďovaním a spracovaním nominácií členov do týchto orgánov  

(do 10. 10. 2023 24:00) a následnou prípravou hlasovacích lístkov.  Výbor sa dohodol, že v prípade, že 

sa niekto výročnej schôdze nemôže zúčastniť, ale hlasovať chce, mohol by si hlasovací lístok medzi 

12. 10. 2023 a 19. 10. 2023 vyzdvihnúť na protipodpis u predsedu pobočky, odhlasovať a svoju voľbu 

doručiť v zalepenej obálke s heslom VOĽBY predsedovi pobočky do konania výročnej členskej 

schôdze. Následne by sa na nej tieto obálky otvorili. Hospodár pobočky dostal za úlohu 

sprostredkovať členom pobočky tak informáciu o termíne, mieste a čase konania výročnej schôdze 

a o jej programe, ako aj o možnom podávaní nominácií členov košickej pobočky JSMF do Výboru 

a Revíznej komisie košickej pobočky JSMF, a následne aj o kandidátoch do týchto orgánov. Ľ. Mucha 

dostal za úlohu pripraviť správu o hospodárení pobočky, A. Feňovčíková revíznu správu a E. Fecková 

Škrabuľáková správu o činnosti pobočky. Všetky tieto dokumenty budú členom JSMF prezentované 



na Výročnej členskej schôdzi 19. 10. 2023 o 16:30 v miestnosti SJ1S24 (VKM) patriacej ÚMAT PF 

UPJŠ na Jesennej 5 v Košiciach.  

 V rámci programu Rôzne E. Fecková Škrabuľáková poďakovala za promptné sprístupnenie 

informácií zo Zjazdu JSMF A. Feňovčíkovej a J. Dobošovi, ktorí spolu s Ľ. Muchom zastupovali 

košickú pobočku JSMF na Zjazde JSMF. Nakoľko zo Zjazdu JSMF (ďalej len Zjazd) bude zápisnica, 

ďalej tajomníčka len stručne zhrnula body s priamymi konsekvenciami pre košickú pobočku:  

 Na Zjazde bola predložená Správa o hospodárení a Správa o činnosti JSMF za roky 2018 – 

2023. Oba dokumenty budú zverejnené. Nakoľko košická pobočka už niekoľko rokov nežiadala o 

žiaden príspevok, priamo na Zjazde naši delegáti požiadali o finančnú pomoc na spoluorganizovanie 

Spomienkového memoriálu prof. Bukovského. Tá im bola prisľúbená. Preto tajomníčka poslala 

žiadosť o uhradenie poplatku za ubytovanie pre 3 prednášateľov na tejto akcii z prostriedkov centrály 

JSMF. Žiadosti bolo vyhovené.    

 Na Zjazde predniesol prof. Ľubomír Snoha prednášku: Od úlohy MO k dynamickým 

systémom a Benfordovmu zákonu. Tá bola nie len veľmi zaujímavá, ale aj prednesená pútavým 

spôsobom. Keďže niečo podobné by mohlo osloviť aj účastníkov KKM, A. Feňovčíková Ľ. Snohu 

oslovila s prosbou o prijatie nášho pozvania na KKM. Jeho povinnosti v čase konania najbližšej KKM 

mu však nedovolili toto pozvanie prijať.  

 

 Návrhom košickej pobočky JSMF o udelenie čestných uznaní A. Feňovčíkovej a E. Feckovej 

Škrabuľákovej bolo na Zjazde vyhovené.  

 Na Zjazde sa odsúhlasilo, že počnúc rokom 2024 budú OMFI  už len v elektronickej verzii a 

budú dostupné všetkým. Pre členov našej pobočky po prejavení záujmu A. Feňovčíková spraví aj ich 

tlačenú verziu. Za týmto účelom ju môžu individuálne kontaktovať.  

 A. Feňovčíková zabezpečila, aby sa na stránku JSMF dostala informácia o zriadenej mailovej 

schránke pobočky a o KKM. Obdobne spraví s informáciou o www stránke pobočky, keď bude 

hotová. E. Fecková Škrabuľáková ďalej požiadala M. Hriňáka (tajomníka JSMF) o sprostredkovanie 

informácie o pripravovanom Spomienkovom memoriáli prof. Bukovského na stránke JSMF. 

K dnešnému dňu je tak informácia o tomto JSMF spoluorganizovanom podujatí propagovaná nie len 

na webovej stránke PF UPJŠ, ale aj JSMF.  

 

 Členovia Výboru vzali na vedomie uvedené informácie odprezentované v rámci bodu Rôzne. 

V bodoch programu, v ktorých bolo potrebné hlasovať, všetci súhlasne vyjadrili podporné stanovisko.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Košice, 4. 10. 2023 

 

Zápisnicu vypracovala   __________________________________ 

                                        RNDr. Erika Fecková Škrabuľáková, PhD. 

 

Zápisnicu overil  _________________________________ 
          


